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Verslag vergadering Presidium (openbaar gedeelte) 
 

Datum: 29 februari 2024 

Tijd: 16.00 uur 

Locatie: de Dobbe  

Aanwezig: 

 

Oebele Brouwer (voorzitter), Albert van Dijk (FVD), Jeffrey Graansma (PVV), IJde 

van Kammen (FNP), Thea Kuipers-Jorna (CDA), Hink Speulman (PvdA), Dineke 

Terpstra-Kerkhof (GBA), Toos van der Vaart-Kralt (CU), Tjitske Veenstra 

(GroenLinks), CU), Geert Andringa (griffier) en Folkje Koster (verslag) 

Afwezig:  

 

  

1. 

 

Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

2. Vaststelling agenda 

Het presidium stelt de agenda ongewijzigd vast. 
 

3. Vaststelling verslag 25 januari 2024 (openbare gedeelte) 

Het presidium stelt het verslag vast.  

 

4. Actielijst presidium t/m 25 januari 2024 (openbare gedeelte) 

De punten 6, 7 en 8 zijn afgehandeld. De griffie voert deze punten af. 

 

5. LTA 

Het presidium gaat akkoord met de volgende presentaties/bijeenkomsten: 

1. Presentatie Adviesraad sociaal domein in informatiecarrousel Actie griffie 

2. Online informatiebijeenkomst over de urgentieverordening voor gemeenteraden in 

Fryslân op 4 (aansluiten op 13 maart kan ook) 

3. Informatiebijeenkomst Circulaire ambities, programma’s en projecten Friese 

gemeenten i.s.m. Circulair Friesland Actie griffie 

 

Het presidium is verder akkoord met het voorstel van BenW om het ketenbeleid op te 

nemen in de Visie middelengebruik. Actie griffie 

 

De griffier merkt op dat er nog wel wat wijzigingen in de LTA zitten maar die hebben 

vooral betrekking op 21 maart (=agendapunt 7).  

 

6. Voorbeschouwing raadsvergadering 29 februari 2024 

• Gert Terpstra wordt vandaag 13 jaar. 

• Rienk Schootstra stelt vragen over de windmolens.  

• De bloemen gaan naar de familie Brinkman. 

• Klaas Sietse van der Wal voert het woord over toezegging nr. 76. Toos van der 

Vaart neemt hierover contact met hem op. Actie Toos van der Vaart 

• Wethouder Brinkman is woordvoerder bij het punt Vaststelling koersbepaling 

Achtkarspelen. Er zijn diverse bijdragen.  

• Het opheffen van de werkgroep Samenwerking raden is een hamerstuk.  

• Gert Terpstra voert als voorzitter van de controlecommissie het woord bij de 

Decembercirculaire gemeentefonds 2023. 

• Gert Terpstra dient als voorzitter van de controlecommissie de motie vreemd in. 
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• De gang van zaken bij het afscheid van Wietske Poelman en de benoeming van 

Anne Douwe Bouma is als volgt:  

- commissie geloofsbrieven wordt gekozen 

- voorzitter spreekt Wietske toe 

- Wietske krijgt het woord 

- schorsing om Wietske de hand te schudden (commissie als eerste)  

- commissie komt terug 

- voorzitter krijgt het woord 

- voorzitter spreekt Anne Douwe Bouma toe en beëdigt hem 

- schorsing om Anne Douwe te feliciteren 

 

Toos van der Vaart merkt op dat het wel handig is om vooraf te weten dat er al veel 

gasten voor Gast van de raad zijn. De griffie zal hier rekening mee houden. 

  

7. Conceptagenda raadsvergadering 21 maart 2024  

Er gaan drie onderwerpen van de agenda af: 

- Renovatiekosten sportterreinen 

- Erfgoednota (mogelijk) 

- Krediet IKC Twijzelerheide   

 

8. Terugblik raadsbijeenkomsten 

Er zijn geen bijzonderheden.  

 

9. Het jaar van de raad 2023 

Het presidium neemt met instemming kennis van de infographic. Nu volgt publicatie op 

de LIS en in De Feanster. 

 

10. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

11. Rondvraag 

De inventarisatie van de belangstelling voor het bijwonen van Op1 is dusdanig dat het 

presidium besluit als raad geen voorstelling bij te wonen. Actie griffie  

 

De griffier doet de oproep om op 14 maart mee te gaan naar de gemeente Harlingen 

om te praten over de ‘portefeuille op hoofdlijnen’. IJde van Kammen merkt op dat 14 

maart wel erg vol zit met het bezoek aan Harlingen, de borrel van Qop en de 

informatiecarrousel. Thea Kuipers meldt zich aan. Het zou mooi zijn als er nog een 

aantal mensen mee gaat.  

 

Er komen nogal wat oproepen voor aanmelding voor bijeenkomsten e.d. in de app 

langs. Dat is verwarrend voor mensen die zich al aangemeld hebben. Voortaan zal bij 

dergelijke oproepen vermeld worden wie zich al wel aangemeld hebben. Diegenen 

hoeven dan niet meer te reageren.  

 


